

Konsep bisnes impian saya

Salam sejahtera semua. Ramai orang mempunyai citarasa tersendiri mengenai *bisnes impian* masing-masing. Dalam penulisan blog saya pada kali ini saya nak ceritakan apakah konsep *bisnes impian* yang saya inginkan !

Sebagai seorang yang selesa menjalankan bisnes dari rumah (home based business), saya mencari-cari konsep bisnes yang sesuai dengan cara saya bekerja . Di bawah ini adalah kriteria *bisnes impian* saya. Bagaimana dengan anda?

Apa yang saya nak ceritakan di sini adalah Bisnes konsep MLM yang sesuai dengan cara saya bekerja !



1. **Modal yang rendah** – Konsep bisnes yang saya impikan adalah yang boleh di jalankan dengan modal yang rendah di mana setiap orang yang berminat melakukannya boleh mengeluarkan modal kerana ianya berpatutan.
2. **Risiko yang rendah** – Jika bisnes nya modal rendah, maka semestinya risiko nya juga rendah kerana sekiranya kita rugi sekalipun, jumlahnya tidaklah terlalu banyak.
3. **Tidak bergantung kepada diri sendiri sahaja** – Apa yang saya maksudkan di sini ialah saya masih boleh mendapat pendapatan atau imbuhanan walaupun pada masa di mana saya tidak ada untuk melakukan transaksi bisnes (jual beli) tersebut. Dengan konsep ini walaupun di manapun

anda berada, bisnes anda akan tetap mengalirkan keuntngan kepada anda !

4. **Boleh di lakukan sepenuhnya secara online** – Ada sesetengah bisnes MLM di mana pendaftaran, pembelian, kiriman dan sebagainya tidak boleh di lakukan secara online. Tetapi bagi saya konsep bisnes MLM yang menjadi pilihan adalah apabila kita boleh membuat pendaftaran secara online, pembelian secara online, kiriman di lakukan oleh HQ secara online dan kesemua transaksi dilakukan secara online sepenuhnya. Dan yang penting sekali, ianya adalah produk yang berbentuk fizikal.
5. **Syarikat menyediakan laman web personal kepada anda** – Dengan adanya laman web peribadi yang di berikan kepada anda, anda boleh membuat penajaan secara online 24 jam sehari, 7 hari seminggu.
6. **Pasaran Global** – Dengan adanya web peribadi yang di sediakan oleh syarikat dan mempunyai pasaran global penajaan boleh di lakukan dengan lebih pantas. Dengan teknologi video conference, webinar dan skype, ianya boleh di realisasikan oleh semua orang
7. **Seamless Marketing Plan** – Sekiranya di setiap negara pelan pemasaran nya berbeza, maka penajaan global tidak dapat di lakukan tetapi sebaliknya jika pelan pemasaran adalah sama, maka penajaan global boleh di lakukan secara online

PRODUCT PACKAGES	
	Viva Pack (25BV) =(RM357) RM143.50 sebotol (RM267.00 +RM70 membership) /RM14 delivery)
	Viva Mobile Pack (25BV) =(RM385) (RM315+RM70 membership) /RM14 delivery)
	Viva Saver Pack (50BV) =(RM682.50) RM122.50 sebotol RM612.50 (+RM70 membership + RM38.50 DS)
	Viva Mobile Saver Pack (50BV) =(RM738.50) RM630 (+RM70 membership + RM38.50 DS)
	Viva Super Saver Pack (75BV) =(RM966) RM112.00 sebotol RM896.00 (+RM70 membership + RM77 DS)
	Viva Mobile Super Pack (75BV) =(RM1022) RM875.00 (+RM70 membership + RM77 DS)

Baiklah, ini adalah 7 kriteria **bisnes impian** saya . Setelah saya menganalisa pelbagai bisnes MLM atau Network Marketing di

Malaysia samada dari syarikat global atau lokal, saya telah memilih **Exfuze** sebagai landasan yang menepati kriteria konsep bisnes MLM impian saya

Kenapa **Exfuze** ?

1. Modal dan risiko yang rendah – Modal yang minima dan berpatutan bagi saya adalah di bawah RM400 untuk bermula. Modal memulakan bisnes **Exfuze** ialah bermula dengan pakej 2 botol **Exfuze Seven plus** dan keahlian yang berjumlah RM371 . Ini adalah di antara modal yang terendah untuk sebuah syarikat MLM antarabangsa. Di samping itu, untuk melayakkan anda mendapat komisen, minima maintenance bulanan adalah sebotol **Exfuze seven plus** yang bermodalkan RM157.50 (Di bawah RM160 !)
2. Pasaran Global – **Exfuze** sudah bertapak di 10 buah negara iaitu di Amerika Syarikat, Canada, Australia, New Zealand, Taiwan, Jepun, Thailand, Malaysia, Singapura dan Hong Kong. Dengan adanya web replika peribadi yang di berikan oleh syarikat, anda boleh membuat penajaan di 10 buah negara dengan hanya melakukannya dari rumah anda ! Lagipun **Exfuze** adalah syarikat yang sudah melepaskan tahap 5 tahun . **Exfuze** di tubuhkan pada 2008 .
3. Transaksi secara online – Sukakah anda sekiranya anda perlu ke stokis membeli produk dan pada masa yang sama menghantar produk kepada jaringan anda setiap kali ada tempahan ? Pada saya ini tidak perlu di lakukan kerana di dalam **Exfuze** anda boleh melakukan beberapa klik untuk membuat tempahan dan pakej akan di kirimkan kepada anda. Malahan anda boleh membuat drop ship sekiranya ada tempahan dari pelanggan melalui member area web anda... Sekali lagi anda hanya lakukan dari rumah !

Dengan kelebihan yang ada di dalam **Exfuze**, ianya menjadi satu **bisnes impian** saya yang paling utama kerana ianya menepati kesemua citarasa dan kriteria yang saya tetapkan sebagai satu **bisnes impian** dari rumah !

Adakah anda juga mempunyai **bisnes impian** seperti ini? Adakah **Exfuze** yang memasarkan produk supplemen kesihatan **exfuze seven plus** menepati citarasa anda ?

Jika anda mahukan informasi lanjut bagaimana anda boleh menjalankan **bisnes impian** bersama **Exfuze Seven Plus** **silaklik di sini** untuk mendaftar atau hubungi Khairul di 012-5396213 untuk maklumat lanjut.

Katakan YA kepada satu bisnes yang anda boleh lakukan di hujung jari anda di rumah pada masa lapang anda di **Exfuze Malaysia** !